
                                                                                                                        
Referat af  Afdelingsbestyrelsesmøde Onsdag den 06-05-2015 

 
Deltagere: Lars Ulrik Hansen, Marianne Lund, Palle Nielsen, Jørgen Brøsen, Jens Højme, Jytte Nielsen, Peter 
Weng, Jan Vinsløv. 
 
                                                                       
Dagsorden:        
 
Pkt.  1    Valg af referent.   

LUH skriver lukket referat 
Åbent referat skrives af Peter. 
 

Pkt.  2      Godkendelse af referat fra sidste møde. 
  Ingen kommentarer. 
  
Pkt.  3     Beboerfremmøde 
 3 fremmødte beboere  

 
Pkt.  4     Varmemester orienterer.  
  Overvågningen istandsættes 
  Drøftelser om terrasseoverdækninger. 
  Købmandsvinduer males hvide. 
 
Pkt.  5      Økonomi.   
  Lars Ulrik kommenterede. Ingen bemærkninger. 
   
Pkt.  6      Orientering fra Fritidsudvalg.   

Palle orienterede om St.Hans. 
 Drøftelse om fremtidig loppemarked ved genhusning. 
 
Pkt.  7      Orientering fra Redaktionsudvalg (hjemmeside og Parknyt). 

Forslag til artikel om boligstøtte. LUH skriver. 
Næste deadline er den 22. maj 2015, med omdeling i uge 23, 2015. 
Næste redaktionsmøde den 27. maj 2015, kl. 18.00. 
  

Pkt.  8      Orientering fra Selskabslokaleudvalg   
Musikanlæg er nu monteret. Et nødvendigt kabel til musik vedlægges nøglen ved udlejning. 

 
Pkt.  9      Orientering fra Flagudvalg:  
 Karabinhagerne er nu udskiftet og ok. 
 
Pkt.  10      Vaskeriudvalg:  
 Håndsæbe skal opfyldes oftere. 
 



Pkt.  11     Fondsudvalg:  
 Udvalg, der består af LUH, Stig Olsen, Palle og Peter er indkaldt til første møde. 
 
Pkt.  12      Sager til behandling:  
 
A: E-sag       Renovering: Opfølgning på udarbejdelse af helhedsplan. Status: 

A. God stemning på informationsmødet.  
B. Bestyrelsen fordelte sig i fokusgrupperne. 

 
B: B-sag Beboersager: 
   Intet til referat.. 
 
C: E-sag       Erhvervslokalerne:  

Ikke noget nyt om udlejningen. 
 
D: E-sag       Arbejder i varmecentral:  
  Jan orienterede om at arbejdet skrider frem efter planen. 

 
E: B-sag Forårsparkvandring 8. april: 
 Der var ingen kommentarer til den udarbejdede plan. 
 
F: B-sag Afdelingsmødet den 20. maj, forberedelse: 
 Bestyrelsen drøftede de indkomne forslag. 

Opgaverne til mødet blev fordelt. 
 

G: B-sag Anvendelse af fritidslokaler til sundhedsoplysende møder: 
Forslag fra Kristine Lytje og Martin T. Christensen sendes videre til behandling i fritidsudvalget. 

 
H: E/B-sag       Opfølgning på fredagspost, mails og hvad der ligger i postkassen op til mødet: 

Ingen kommentarer 
 
Pkt. 13     EVT. 
 Intet til dette punkt. 
 
 
 Næste møde er onsdag 3. juni 2015 kl. 18.00.  


